

PENYELESAIAN KEWANGAN & PEMOTONGAN MCRE :

Saya/ Kami bersetuju dan membenarkan pihak Bank untuk menyelesaikan baki pinjaman dan/atau pembiayaan sedia ada dan mana-mana baki pembiayaan:

A. Penyelesaian Kewangan					
No.	Perkara	Institusi Kewangan	Dikreditkan ke Akaun No.	Anggaran Baki Pembiayaan* (RM)	Ansuran Bulanan* (RM)
JUMLAH PENYELESAIAN					

(* Pelanggan diminta melampirkan penyata pinjaman / pembiayaan terkini dan/atau surat penyelesaian baki pembiayaan sedia ada atau salinan kad kredit sebagai bukti rujukan untuk penyelesaian.

Saya/ Kami bersetuju dan membenarkan pihak Bank untuk membuat pemotongan 'Moving Costs & Related Expenses' (MCRE) dan/atau Deposit Sekuriti (SD) daripada amaun pembiayaan:-

B. Pemotongan MCRE (untuk Pembiayaan Perumahan sahaja)		
No.	Item	Amaun (RM)
1	MRTT	
2	Yuran Guaman	
3	Yuran Penilaian	
4	Deposit Sekuriti	
5		
6		
JUMLAH PEMOTONGAN		

Penafian:

- Saya/ Kami tidak akan membuat sebarang tuntutan kepada pihak Bank berkenaan dengan arahan tidak boleh batal yang dinyatakan di atas melainkan dengan persetujuan bertulis daripada pihak Bank.
- Saya/ Kami bertanggungjawab untuk memaklumkan jumlah penyelesaian sebenar untuk pembiayaan sedia ada. Pihak Bank tidak akan bertanggungjawab sekiranya terdapat sebarang perbezaan di dalam amaun penyelesaian. Saya bersetuju untuk membuat pembayaran baki tambahan jika terdapat sebarang perbezaan jumlah penyelesaian yang dinyatakan di dalam borang ini bagi menyelesaikan baki pembiayaan sedia ada.
- Saya bertanggungjawab untuk memaklumkan kepada pembiaya asal apabila pembayaran telah dibuat oleh pihak Bank bagi memastikan akaun pembiayaan sedia ada saya diselesaikan dan ditutup. Saya juga bersetuju bahawa pihak Bank tidak akan dipertanggungjawabkan sekiranya akaun pembiayaan sedia ada saya dengan pembiaya asal tidak diselesaikan sepenuhnya.

Tandatangan oleh Pelanggan:
(Ditandatangani oleh Pemohon dan/atau Pemohon Bersama)

Nama: _____
Tarikh: _____

UNTUK KEGUNAAN BANK - JUALAN SILANG

<p>SIMPANAN</p> <p><input type="checkbox"/> Akaun Simpanan RM <table border="1" style="display: inline-table; width: 60px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table> . <table border="1" style="display: inline-table; width: 20px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table></p> <p><input type="checkbox"/> Simpanan Berjangka Tetap RM <table border="1" style="display: inline-table; width: 60px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table> . <table border="1" style="display: inline-table; width: 20px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table></p> <hr/> <p>WASIAT</p> <p><input type="checkbox"/> My Angkasa Amanah Berhad RM <table border="1" style="display: inline-table; width: 60px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table> . <table border="1" style="display: inline-table; width: 20px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table></p> <p><input type="checkbox"/> Amanah Raya Berhad RM <table border="1" style="display: inline-table; width: 60px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table> . <table border="1" style="display: inline-table; width: 20px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table></p> <p><input type="checkbox"/> As Salihin Trustee Berhad RM <table border="1" style="display: inline-table; width: 60px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table> . <table border="1" style="display: inline-table; width: 20px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table></p> <hr/> <p>TAKAFUL-PERLINDUNGAN KEMALANGAN</p> <p><input type="checkbox"/> M-Tiara Prestige Protection (Plan 1 - Plan 7) RM <table border="1" style="display: inline-table; width: 60px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table> . <table border="1" style="display: inline-table; width: 20px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table></p> <hr/> <p>Nama Kakitangan : _____</p> <p>No Kakitangan : <table border="1" style="display: inline-table; width: 100px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table></p>	<p>PELABURAN</p> <p><input type="checkbox"/> Akaun Gold-i RM <table border="1" style="display: inline-table; width: 60px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table> . <table border="1" style="display: inline-table; width: 20px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table></p> <p><input type="checkbox"/> Variable Price Fund (VF) - ASNB RM <table border="1" style="display: inline-table; width: 60px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table> . <table border="1" style="display: inline-table; width: 20px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table></p> <p><input type="checkbox"/> UT iFast RM <table border="1" style="display: inline-table; width: 60px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table> . <table border="1" style="display: inline-table; width: 20px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table></p> <hr/> <p>Lain-lain produk dan perkhidmatan</p> <p><input type="checkbox"/> M-Jannah Individu RM <table border="1" style="display: inline-table; width: 60px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table> . <table border="1" style="display: inline-table; width: 20px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table></p> <p><input type="checkbox"/> M-Jannah Keluarga RM <table border="1" style="display: inline-table; width: 60px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table> . <table border="1" style="display: inline-table; width: 20px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table></p> <p><input type="checkbox"/> M-Jannah Warga Emas RM <table border="1" style="display: inline-table; width: 60px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table> . <table border="1" style="display: inline-table; width: 20px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table></p> <hr/> <p>Badal Haji dan Umrah (BHU)</p> <p><input type="checkbox"/> BHU 1 RM <table border="1" style="display: inline-table; width: 60px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table> . <table border="1" style="display: inline-table; width: 20px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table></p> <p><input type="checkbox"/> BHU 2 RM <table border="1" style="display: inline-table; width: 60px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table> . <table border="1" style="display: inline-table; width: 20px; height: 20px; vertical-align: middle;"></table></p>
---	--

PENGAKUAN PEMOHON

1. Saya/Kami dengan ini mengesahkan bahawa maklumat yang diberi di dalam borang pembiayaan ini dan dokumen-dokumen lain adalah benar dan Saya/Kami tidak menyembunyikan sebarang maklumat yang akan menjejaskan permohonan saya/kami.
2. Saya/Kami dengan ini menyatakan bahawa saya telah menyatakan sepenuhnya semua pembiayaan tertunggak saya/kami termasuk dengan enititi bukan kewangan. Kegagalan saya/kami untuk mendedahkan apa-apa pembiayaan tertunggak yang saya/kami ada atau ketidaktepatan atau salah gambaran tidak akan dikaitkan dengan kegagalan bank untuk mematuhi garis panduan BNM. Pihak Bank berhak untuk menyemak, membatalkan atau menghentikan kemudahan atas sebab tiada pendedahan, ketidaktepatan atau salah gambaran.
3. Saya/Kami telah membaca Notis Perlindungan Data Peribadi ("Notis") dan Helaian Pendedahan Produk ("PDS") sebelum melengkapkan borang ini. Dengan memberikan data peribadi saya/kami dan menandatangani borang ini, saya/kami dengan ini memberi kebenaran dan bersetuju dengan terma Notis, PDS dan terma borang ini.
4. Saya/Kami tidak melakukan sebarang tindakan yang diklasifikasikan sebagai mufis seperti ditakrifkan di bawah Seksyen 3 Akta Kebankrapan 1967.
5. Saya/Kami dengan ini membenarkan pihak Bank untuk menghubungi majikan saya/kami atau mana-mana pihak untuk mendapatkan maklumat yang diperlukan oleh pihak Bank.
6. Saya/Kami dengan ini mengizinkan pihak majikan saya/kami untuk mendedahkan maklumat pekerjaan saya/kami kepada BMMB untuk membantu dalam permohonan pembiayaan ini.
7. Saya/Kami dengan ini memberi persetujuan kepada BMMB untuk meneruskan pemeriksaan kredit dengan mana-mana agensi rujukan kredit ("credit reference agencies"). Oleh itu, Saya/Kami dengan ini memberi kuasa kepada pihak Bank untuk memberikan, mendedahkan atau jika tidak dinyatakan, kepada agensi rujukan kredit tersebut untuk apa-apa maklumat, kenyataan atau fakta berkenaan dengan perkara yang berkaitan dengan kemudahan atau akaun saya/kami dengan pihak Bank.
8. Pihak Bank mempunyai hak untuk tidak menerima atau menolak permohonan saya/kami sekiranya mengikut budi bicara mutlak pihak Bank memutuskan bahawa kualiti penilaian kredit saya/kami tidak memenuhi keperluan Bank. Pihak Bank juga mempunyai hak untuk menarik balik mana-mana kemudahan pembiayaan yang telah diluluskan jika maklumat yang diberikan oleh saya/kami adalah palsu.
9. Saya/Kami dengan ini memberi persetujuan tanpa syarat dan jelas kepada Bank Muamalat Malaysia Berhad ("BMMB") untuk melakukan perkara berikut atas tujuan pembukaan akaun atau mana-mana pertubuhan hubungan dengan BMMB.
 - a) Melakukan carian pada mana-mana maklumat kredit saya/kami, termasuk maklumat kredit di mana saya/kami adalah permohonan bersama atau yang mana saya/kami atau mempunyai pertalian dan mempunyai rekod Agensi Rujukan Kredit atau apa-apa maklumat di dalam rekod Biro Pusat, Bank Negara Malaysia ("BNM") (termasuk di dalam Sistem Maklumat Pusat Rujukan Kredit ("CCRIS"), Sistem Maklumat Penyelewengan Cek ("Dishonoured Cheques Information System") (DCHEQS) atau mana-mana pangkalan data atau sistem lain yang ditubuhkan oleh BNM; dan
 - b) Melakukan pemeriksaan kredit ke atas saya/kami untuk kajian semula kredit, penilaian kredit, tujuan pemulihan hutang dan dokumentasi undang-undang yang berkaitan dengan kemudahan kontrak yang ditawarkan atau diberikan oleh pemodal atau orang lain kepada saya/kami; dan
 - c) Menggunakan aplikasi pengawasan ("monitoring application") dan memperolehi maklumat baru dan mengemaskini ke atas saya/kami dan/atau syarikat/perniagaan saya/kami daripada sumber lain yang sedia ada; dan
 - d) Menyediakan Agensi Rujukan Kredit yang berkenaan dengan butir-butir peribadi saya/kami berkenaan perkara-perkara di atas.
10. Saya/kami dengan ini bersetuju dan mengesahkan bahawa saya/kami tidak akan mensabitkan BMMB untuk bertanggungjawab terhadap:
 - a) Apa-apa kenyataan, salah nyata, ketidaktepatan atau kesilapan daripada pelbagai cara yang terdapat di dalam maklumat kredit, rekod dan/atau laporan kredit yang disediakan untuk BMMB oleh mana-mana Agensi Rujukan Kredit dan Biro Pusat, BNM; dan
 - b) BMMB bergantung kepada maklumat kredit, rekod dan/atau laporan kredit yang disediakan oleh Agensi Rujukan Kredit yang relevan dan Biro Pusat, BNM untuk mencapai keputusan berhubung dengan permohonan saya/kami untuk kredit dan berkaitan kredit atau produk atau perkhidmatan lain BMMB; dan
 - c) Sebarang pendedahan Maklumat Kredit saya/kami oleh Agensi Rujukan Kredit yang relevan kepada mana-mana pelanggan Agensi Rujukan Kredit dan Biro Pusat, BNM berkaitan dengan perkhidmatan laporan kredit yang disediakan.
11. Persetujuan ini tidak akan menjejaskan mana-mana klausa di dalam Terma dan Syarat BMMB untuk pengendalian akaun atau produk dan perkhidmatan lain BMMB yang saya/kami telah memohon di sini dan akan tetap sah dan mengikat saya/kami selagi saya/kami kekal sebagai pelanggan BMMB.
12. Pilihan dan Perlantikan Wakil Jualan (Wakalah) - [Pembiayaan berdasarkan Tawarruq sahaja]

Membiarkan komoditi tersebut di bawah pegangan Bank dan secara tidak terbatal dan tanpa sebarang syarat melantik Bank Muamalat sebagai wakil/ejen untuk menjualkan komoditi kepada mana-mana pembeli pihak ketiga bagi tujuan memperoleh jumlah pembiayaan.

Mengambil serahan Komoditi tersebut.
13. Persetujuan Pembiayaan Hasil Jualan (Qard) - [MCash sahaja]

Saya/Kami dengan ini bersetuju untuk meletakkan hasil jualan komoditi sebagai pembiayaan tanpa keuntungan berdasarkan konsep Qard kepada Bank Muamalat di mana amaun tersebut boleh digunakan semasa penggunaan MCash.

Setuju

Tidak Setuju
14. Kami mungkin menggunakan Data Peribadi anda:
 1. untuk menjalankan penyelidikan pasaran dan tinjauan dengan tujuan meningkatkan mutu produk dan perkhidmatan kami;
 2. untuk tujuan pemasaran, acara promosi, pertandingan dan cabutan bertuah berkaitan dengan permohonan ini.

Kami memproses Data Peribadi anda untuk tujuan tersebut kerana ia adalah dalam kepentingan perniagaan kami untuk berbuat demikian dengan tujuan memperbaiki mutu produk dan perkhidmatan kami serta menjaga peluang perniagaan. Kami tidak akan menghantar sebarang bahan pemasaran sekiranya anda telah secara khusus meminta kami untuk tidak berbuat demikian. Anda berhak untuk memilih tidak menerima bahan pemasaran pada bila-bila masa. Untuk berbuat demikian, sila hubungi cawangan berhampiran atau pegawai perkhidmatan pelanggan kami.

Jika anda meminta pihak kami untuk tidak menghantar bahan-bahan pemasaran atau bahan-bahan promosi atau bahan-bahan penyelidikan, kami mungkin akan menyimpan rekod permintaan anda bagi memastikan anda tidak lagi menerimanya.
15. Saya/Kami dengan ini mengaku bahawa Saya/Kami tidak pernah membayar sebarang yuran atau komisen kepada mana-mana pihak atau ejen untuk permohonan pembiayaan BMMB. Semua pihak diharapkan memahami dan mematuhi Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 (termasuk pindaannya). Bank berhak untuk melaporkan tindakan atau aktiviti yang disyaki bersifat jenayah kepada polis atau pihak berkuasa lain dan termasuk untuk menghentikan transaksi.

Tandatangan oleh Pelanggan:

 Nama:
 Tarikh:

 Nama:
 Tarikh:

 Cop & Tandatangan Syarikat Dibenarkan
 Tarikh:

UNTUK KEGUNAAN BANK SAHAJA

Temu Duga oleh: _____ Catatan (jika ada): _____
 Nama & No. _____
 Jawatan _____
 Tarikh: _____

SEKURITI

LAIN-LAIN (untuk pembiayaan peribadi/ pembiayaan lain-lain, jika berkaitan)

Bersih GIA/FTA Amanah Saham Emas
 Wang Jaminan Stok / Saham Lain-lain: Muamalat Akaun Emas-i

No. Akaun/ No. Rujukan/ No. Sijil/ No. Resit: _____ Nama/ Catatan (jika berkaitan) _____ Nilai Sekuriti (RM): _____

1. _____ (%)
 2. _____ (%)
 3. _____ (%)
 4. _____ (%)

UNTUK KEGUNAAN BANK

TEMPOH PEMBIAYAAN

PEMBIAYAAN DIPERLUKAN: RM _____ TEMPOH: _____
 JENIS PEMBIAYAAN PERIBADI: _____ KADAR KEUNTUNGAN: _____ %

Mikro Tunai Lain-lain:..... JENIS PEMBAYARAN:
 Jika Mikro, sumber pembayaran adalah _____ Potongan sumber gaji
 daripada:.....

KEKERAPAN PEMBAYARAN: PPI/ SI daripada BMMB
 Bulanan Setiap Setengah Tahun PPI/ SI daripada Bank lain
 Suku Tahunan Pembayaran Sekaligus Cek Tarikh Hadapan
 Tahunan Lain-lain:..... Pembayaran melalui kaunter/CDM

HARTANAH (untuk pembiayaan rumah/ pembiayaan lain-lain, jika berkenaan)

JENIS PEMBELIAN: Pembelian daripada Pemaju Binaan Sendiri
 Pembelian daripada Pembekal Pembiayaan Semula
 Lelong

NAMA PEMAJU (jika berkenaan): _____
 NAMA PEMBEKAL (jika berkenaan): _____
 PEMEGANG CAJ BANK (jika berkenaan): _____

JENIS HARTANAH: Kediaman Perdagangan
 Industri Tanah Kosong

SUBJENIS HARTANAH: Rumah berkembar Teres Kompleks Perdagangan
 Townhouse Kluster Pangsapuri
 Kondominium Rumah Kedai Lot Kedai/Pejabat
 Banglo Kilang Tanah Kosong

JENIS BANGUNAN : Satu Tingkat 1 1/2 Tingkat Dua Tingkat
 2 1/2 Tingkat Tiga Tingkat Lain-lain:.....

STATUS PEMBINAAN : Selesai (Jika Selesai, CF sedia ada? Ya / Tidak)
 Dalam Pembinaan (Tahap Selesai%)

KEGUNAAN HARTANAH: Huni Sendiri Pelaburan Untuk Kegunaan Syarikat

HAK MILIK TERTENTU: (untuk pengarah/ pekerja dsb.)
 TAHAP HAK MILIK: Hak Milik Individu Hak Milik Induk Hak Milik Strata

NO. HAK MILIK/ NO. UNIT: _____ NO. LOT / NO. PLOT: _____
 MUKIM: _____ BANDAR/DAERAH: _____ NEGERI: _____

ALAMAT HARTANAH:
 ALAMAT _____
 POSKOD _____ BANDAR _____
 NEGERI _____ NEGERA _____

UNTUK KEGUNAAN BANK

STATUS PEMAJU: Premier Tahap 1 Tahap 2 Tahap 3
 Kontraktor (Non-HDA) Non Panel Tidak berkenaan

MEMBIAYAI PEMBIAYAAN BERSAMA BMMB? Ya Tidak

KEGUNAAN TANAH: Pertanian Industri Perdagangan
 Kediaman Campuran Perlombongan

PINDAHAN HAK MILIK: Rizab Melayu Lot Bumi Tanah Anak Negeri

PEMBATASAN: Persetujuan Negeri Tidak Berkenaan

STATUS LOKASI: Pertumbuhan Tinggi Pertumbuhan Serdahana
 Pertumbuhan Rendah

STATUS TANAH: Pegangan Kekal Pegangan Pajak
 Tempoh Pegangan Pajak:tahun
 Tarikh Tamat Pegangan Pajak:

KAWASAN BINAAN: _____ Tempoh Baki:tahun
 KAWASAN TANAH: _____

SPA/ INVOIS PRO-FORMA/ HARGA LELONG: RM _____
 TARIKH SPA/ INVOIS PRO-FORMA/ LELONG: _____

LAPORAN PENILAIAN: Penilaian Penuh Penilaian Indikatif
 NAMA PENILAI: _____

TARIKH PENILAIAN: _____ HARGA PENILAIAN: RM _____

TEMPOH PEMBIAYAAN

PEMBIAYAAN YANG DIPERLUKAN: RM _____ MOF: _____ TEMPOH: _____

JENIS SUB-PRODUK	TEMPOH	KADAR KEUNTUNGAN	JENIS PEMBAYARAN:
1. _____	_____	_____	<input type="checkbox"/> Potongan sumber gaji
RM _____	_____	_____	<input type="checkbox"/> PPI/ SI daripada BMMB
_____	_____	_____	<input type="checkbox"/> PPI/ SI daripada Bank lain
2. _____	_____	_____	<input type="checkbox"/> Cek Tarikh Hadapan
RM _____	_____	_____	<input type="checkbox"/> Pembayaran melalui kaunter/ CDM

KENDERAAN/ MESIN (untuk pembiayaan kenderaan/ pembiayaan lain, jika berkenaan)

JENIS PEMBELIAN: Pembelian daripada Peniaga Pembelian daripada Pembekal
 Lelong

NAMA PENIAGA (jika ada): _____
 NAMA JURUJUAL: _____ NO. TELEFON: _____
 NAMA PEMBEKAL (jika ada): _____
 PEMEGANG CAJ BANK (jika ada): _____

JENIS KENDERAAN/ MESIN: Baru Recond Tidak Berdaftar
 Terpakai Recond Berdaftar

DIBUAT: _____
 MODEL: _____
 NO. ENJIN/ SIRI: _____
 NO. CASIS: _____ C.C. _____
 TAHUN DIBUAT: _____ WARNA _____
 NO. PENDAFTARAN: _____ TARIKH PENDAFTARAN: _____
 PERJANJIAN HP (No. Rujukan): _____

KEGUNAAN KENDERAAN/MESIN: Peribadi Perdagangan

UNTUK KEGUNAAN BANK

STATUS PENIAGA: _____ INVOIS PRO-FORMA / HARGA LELONG: RM _____
 Panel Bukan Panel
 Jumpa Terus TARIKH INVOIS PRO-FORMA / LELONG: _____

PENILAI	RM	TARIKH
1. PANDUAN PENILAIAN BMMB	_____	_____
2. _____	_____	_____
3. _____	_____	_____

TEMPOH PEMBIAYAAN

HARGA TUNAI RM _____ DEPOSIT RM _____
 PEMBIAYAAN YANG DIPERLUKA RM _____ MOF _____ %
 KADAR KEUNTUNGAN (SAMA RATA) _____ % TEMPOH _____ TAHUN

KADAR HASIL EFEKTIF _____ % JENIS PEMBAYARAN:
 Potongan sumber gaji
 PPI/ SI daripada BMMB
 PPI/ SI daripada Bank lain
 Cek Tarikh Hadapan
 Pembayaran melalui kaunter/CDM

JUMLAH PEMBAYARAN RM _____ EWP RM _____
 SEWA BULANAN RM _____
 ANSURAN AKHIR/ HARGA JUALAN: RM _____
 FI PENGENDALIAN RM _____
 PENIAGA: _____

D. HUBUNGAN PERBANKAN YANG SEDIA ADA BERSAMA INSTITUSI KEWANGAN LAIN

KEMUDAHAN PEMBIAYAAN :

JENIS KEMUDAHAN	NAMA & CAWANGAN BANK	HAD DILULUSKAN (RM)	BAKI O/S (RM)	ANSURAN BULANAN (RM)

E. HUBUNGAN PERBANKAN YANG SEDIA BERSAMA ENTITI BUKAN BANK

KEMUDAHAN PEMBIAYAAN :

JENIS KEMUDAHAN	NAMA & CAWANGAN BANK	HAD DILULUSKAN (RM)	BAKI O/S (RM)	ANSURAN BULANAN (RM)

F. HUBUNGAN PERBANKAN YANG SEDIA ADA BERSAMA BMMB (UNTUK KEGUNAAN BANK)

DEPOSIT:

DEPOSIT:	NO. AKAUN	NO. AKAUN
AKAUN SIMPANAN	1. _____	2. _____
AKAUN SEMASA	1. _____	2. _____
GIA/FTA	1. _____	2. _____

KEMUDAHAN PEMBIAYAAN:

JENIS KEMUDAHAN	HAD DILULUSKAN (RM)	BAKI O/S (RM)	ANSURAN BULANAN (RM)

G. PENGAKUAN PENJAMIN

- Saya dengan ini mengesahkan bahawa saya akan menjadi PENJAMIN kepada _____ untuk pembiayaan berjumlah RM _____ dan pihak Bank berhak untuk memeriksa dengan majikan atau wakil bank saya untuk sebarang maklumat berkenaan dengan kedudukan kewangan dan kepercayaan kredit saya.
- Saya telah membaca Notis Perlindungan Data Peribadi ("Notis") dan Helaian Pendedahan Produk (PDS) sebelum melengkapkan borang ini. Dengan memberikan data peribadi saya/kami dan menandatangani borang ini, saya/kami dengan ini memberi kebenaran dan bersetuju dengan terma Notis, PDS dan terma borang ini.
- Maklumat yang diberikan di dalam borang permohonan pembiayaan (penjamin) dan dokumen-dokumen lain adalah benar dan saya tidak menyembunyikan apa-apa maklumat yang boleh menjejaskan permohonan pemohon.
- Saya tidak melakukan sebarang tindakan yang menyebabkan mufliis seperti ditakrifkan di bawah Seksyen 3 Akta Kebankrapan 1967.
- Saya dengan ini memberi kuasa kepada pihak Bank untuk menghubungi majikan saya atau mana-mana pihak untuk mendapatkan maklumat yang diperlukan oleh pihak Bank.
- Saya dengan ini memberi persetujuan kepada BMMB untuk meneruskan pemeriksaan kredit dengan mana-mana agensi rujukan kredit ("credit reference agencies"). Oleh itu, saya dengan ini memberi kuasa kepada pihak Bank untuk memberikan, mendedahkan atau jika tidak dinyatakan, kepada agensi rujukan kredit tersebut untuk apa-apa maklumat, kenyataan atau fakta berkenaan dengan perkara yang berkaitan dengan kemudahan atau akaun saya dengan pihak Bank.

Tandatangan Penjamin

Tarikh: